
STYREMØTE NR. 11-2024,  NTNUI Langrenn 

Agenda og referat  

 

Møtetidspunkt: Mandag 20. januar, klokka 18.00-20.30 

Sted: Hos Herborg 

Kakeansvarlig:  Inger Kvåle Gissinger

Møteleder:  Herborg Skjelle

Referent:  Herborg Skjelle

Innkalt: Inger Kvåle Gissinger Julie Meinicke Line Næss Marie Laukli Martin Haarstad

 Martine Grøttum Engen Thomas Tefre Tobias Horelt

Møtt digitalt:  Martin Haarstad Martine Grøttum Engen

Ikke møtt:  

 
Saksliste: 

Sak 1/2024:  Godkjenne innkalling og saksliste 

Sak 2/2024:  Kake og sladder 

Sak 7/2024:  Utenlandstur - evaluering 

Sak 36/2024:   Genfors 

Sak 37/2024:  Saker til generalforsamling 

Sak 38/2024:  Evaluering av året 

Sak 39/2024:   Onboarding nytt styre  

Sak 12/2024:  Generelt 

Sak 13/2024:  Innkomne saker 
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Sak 01/2024 Godkjenne Innkalling og saksliste  1 min 

Type sak Vedtakssak 

Saksfremlegger  Herborg Skjelle

Saksinfo Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. 
Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack. 
 
Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 11 godkjennes. 
 

Referat Godkjent 

Vedtak  Innkalling og saksliste til styremøte 11 godkjennes. 

 
 

Sak 02/2024 Kake og sladder 20 min 

Type sak Fjas 

Saksfremlegger Alle 

Saksinfo Innsjekk og sladder 

Referat Sak 02 referatføres ikke 

 
 

Sak 7/2024 Utenlandstur  - evaluering 15 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  ++ Marie Laukli

Saksinfo Sportslig 
Sosialt 
Bilopplegg 
Planlegging og logistikk 
Overnattingssted 
Romfordelinger 
Status økonomi etter turen 

Referat Treningene fungerte fint (felles opplegg med mulighet for tilpasninger), 
grei logistikk med biler.  
Fint restaurantbesøk. Ble litt splittet på baren etterpå, men en del dro 
videre, og det var litt mer sosialt.  
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Middag siste kveld ble også hyggelig.  
Kudos til Guri for bra bilopplegg. Håper vippsoppgjør ordner seg i 
etterkant.  
En del tilbakemeldinger på romfordelinga etter første utkast. Etter 
endring har vi ikke hørt noe. Tror folk var fornøyde.  
Regnskap gjøres opp.  
Innsjekk: Folk må oppgi fødselsdato og passdetaljer på forhånd for å 
gjøre innsjekk enklere.  
Veldig greit at Lauritz og Martin fikk sjekket inn alle på forhånd.  

Konklusjon Det ble en flott tur! 

 
 
 

Sak 36/2024 Genfors 15 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Herborg Skjelle

Saksinfo Gjennomgang av dagen, 30. januar. 
 
Ansvarsfordeling: 

● Gyldig medlemskap + stemmesystem 
● Referent:  
● Desisor: 
● Kaffe og kaker 
● Kopper, kar, brus 

 
Opplegg etterpå 

● Vors 
● Byen? 

Referat Vi har rommet fra 17.30, og innslipp starter 18.  
Medlemsregistrering: Thomas og Martin 
Stemmesystem: Martin 
Referent: Hører med de som er blitt nevnt 
Desisor: Hører med de som er blitt nevnt 
Kaker: 

- Herborg 
- Inger 
- Line gluten-/laktosefri 
- Julie gluten-/laktosefri 
- Pia 
- Martin 
- Tefre 

Herborg fikser brus og kopper og kar  
Martin booker kaffekanner 
Martine og Line trakter 
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Julie hører med kollektivet om vors, hvis ikke fikser Herborg sofa og vors. 
Satser på DT etterpå 

Konklusjon Vi gleder oss til å ta imot generalforsamlingen! 

 
 

Sak 37/2024 Saker til Generalforsamlingen 20 min 

Type sak Diskusjons- og vedtakssak 

Saksfremlegger  Herborg Skjelle

Saksinfo Har vi noen saker vi ønsker å fremme til generalforsamlingen? 
 
Årsberetning 

Referat Vi har fått inn noen saker til generalforsamlingen, og ønsker å fremme en 
sak selv også.  
Årsberetning skrives av hver enkelt i styret. 
Mer info kommer i sakspapirene på torsdag. 

Konklusjon Styret fremmer en sak på generalforsamlingen.  

 
 
 

Sak 38/2024 Evaluering av året                                                                                    50 min 

Alle FYLLES UT PÅ MØTET 

Økonomi Bra: Vi har fått til å arrangere ting selv om økonomien ikke 
alltid har strukket til for å gi støtte. 
Bra at vi bytter regnskapsprogram.  
Veldig fint med økonomikomite. MØA har gjort en bra 
jobb. 

Forbedring: Mange overføringer har blitt gjort mellom NTNUI 
langrenn sine tre kontoer. Det har skapt mye bry og 
ekstra arbeid.  

Tips: Start tidlig med internrevisjon!  
Viktig å sjekke at alle har betalt for arrangementer rett 
etter arrangementet. Lag budsjett og regnskap for 
arrangementene, og følg opp i etterkant.  

Sportslig Bra: Veldig god hjelp av trenerkom! 

Forbedring: Tar lang tid å legge ut påmeldingene. Kunne vi ha fått et 
bedre system for det? 
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Tips: Få på plass komiteen tidlig (sende ut søknadsskjema så 
tidlig som mulig!) 
Vurder hvordan man skal gjøre det med biler når folk 
melder seg på i siste liten (påmeldingsfrist, førstemann 
til mølla etc).  

Sosialt Bra: Jevnlige sosiale arrangementer med bra påmeldingstall 

Forbedring: Viktig å ha en tidlig oversikt over semesteret. 
Booke ting i god tid (spesielt stakefesten) 

Tips: Ha oversikt, vær tidlig ute ang. leie av lokaler etc!  
En fordel at soskom kan arrangere vors;) 

Arrkom Bra: Mange med på samlinger! 
Bra jobb av Guri! Fint med komite. 

Forbedring:  
(synd med vasaloppet) 

Tips: Les erfaringsskrivet godt 

Blæst/material Bra: Instagram er bra! 
Fornøyd med klærne (litt store gellommer, men pytt) 

Forbedring: Litt lite respons på Slack. Vi håper folk kan være litt 
mer responsive framover. Det er fint å vite om folk får 
med seg informasjon som blir gitt! 
Tar veldig lang tid å få klærne.  
Lurt å ha god kontroll på varelageret. 

Tips:  Når klesbutikken er stengt er den stengt. Mange 
misforståelser når butikken åpnet i flere omganger.  

Web Bra: God hjelp fra Tobias, Thomas og MØA. 
Fått lagt inn mer på slab.  
Ny URL. 

Forbedring: Kodebasen bærer preg av at mange har gjort litt, og 
ikke alt er gjort helt ferdig. Mange ulike stiler, og litt 
herk å arbeide med ting på nettsida.  

Tips: Hvis du gjør noe; legg det inn på slab. 

Marka rundt Bra: Har fått styret opp å gå, og er godt i gang med arbeidet 
Ny hjemmeside 

Forbedring: Buffene dekkes ikke lenger. Må finne andre 
deltakerpremier.  

Tips: Begynn tidlig å se deg ut en arvtaker til MR-sjef-vervet.  

Styredynamikk Bra: God kommunikasjon, god stemning i styret 
Vi er flinke til å hjelpe hverandre 

 



Forbedring: Litt lite sladder 
Ta seg tida til å være litt sosiale underveis.  
 

Tips: Etterstrebe at folk kan sitte et helt år i styret. 
Lag tydelige regler for kommunikasjon på Slack.                  

 
 
 

Sak 39/2024 Overgang til nytt styre 10 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Herborg Skjelle

Saksinfo Erfaringsoverføring 
- Erfaringsskriv 
- Frist 
- Viktige punkter 

Første styremøte 
Annet som gjenstår før ansvaret videreføres? 
 
Inn-/ut-fest 

Referat Erfaringsskriv gjøres ferdig så snart som mulig. 
Erfaringsoverføring bør være gjort innen onsdag 5. februar.  
 
Tentativ dato inn/ut: torsdag 13. februar.  

 
 
 

Sak 12/2024 Generelt  

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger 
Saksinfo 

 Herborg Skjelle
Profilering av janteloppet 

- Vi har inngått en avtale med janteloppet, hvor vi får en liten sum 
dersom vi promoterer janteloppet. Summen øker jo flere vi 
rekrutterer, så hvis du kjenner noen som kan være interessert i å 
gå Vasaloppet, be de bruke koden NTNU10. Det gir 10% rabatt 
innen 31. januar, men fungerer også etter denne datoen.  

 
Budsjett 

- Line, MØA og Herborg arbeider med budsjettet, som skal leveres 
inn på onsdag 
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- Vi har diskutert bl.a. Bli kjent-trening og Fiskebeinern. Forslag: 
Legge det sosiale opplegget til Bli kjent-trening til et 
NTNU-lokale. Håper på å gi ut Fiskebeinern 2 ganger i året.  

 
 Tobias Horelt

Marka Rundt-oppdatering 
- Kommunen har stengt den store parkeringsplassen i Nilsbyen: 

plass til max 60 biler på resterende parkering. Men vi får kanskje 
bruke Rema 1000 sin parkering.  

- Hatt kontakt med løypesjef til VM. Vi får bruke løypa ved Litjåsen. 
- Får ikke buffer fra HANK. Prøver å finne andre deltakerpremier.  
- 30 påmeldte per nå. Litt mer aktive med PR etter hvert. 
- Litt spente på været, håper det ordner seg. 

 
 
Vi lager en oversikt for det som skjer på vårsemesteret. Den kommer 
snart! 

Referat  

 
 

Sak 13/2024 Innkomne saker  

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Herborg Skjelle

Saksinfo Forslag om å arrangere middagsgrupper som kan møtes noen ganger i 
semesteret. Et enkelt tilbud man kan melde seg på.  
 
Vi har fått tilbakemelding på turen noen av våre medlemmer hadde til 
Kina ved nyttår for å gå Vasaloppet China. Det blir uttrykt at det var 
ønskelig at flere skulle ha muligheten til å bli med på denne turen. 
 
Ønske om å få lagt ut HK-terminlista på hjemmesiden. 

Referat Middagsgrupper 
- Kan være et fint tiltak 
- Enkelt å arrangere 
- Vi sender ballen videre til neste styre 

 
Kinatur 

- Vi skjønner at det kan se ut som at det var NTNUI som var 
representert på turen til Kina. Et par løpere fra teamet reiste ned, 
men ellers har ikke NTNUI hatt noe med opplegget eller 
økonomien rundt det å gjøre. Styret var ikke informert om turen, 
så dette var et opplegg på eget initiativ.  
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- Fra løperne som gikk: Det ble etterlyst europeiske løpere fra 
rennledelsen, og deltakerne tok selv personlig kontakt med de 
som arrangerte 

 
Terminlista for HK 

- Terminlista for HK var lagt ut på Slack tidlig, men er nå også å 
finne på hjemmesiden.  

 
 
Neste styremøte: Det blir opp til styret ‘25 å bestemme! 
 
Styret ‘24 takker for seg, og håper dere vil være med på Generalforsamling 30. januar, 
klokka 18.00 i EL5. 

 

 


